



<p>To: Date: 28-08-2023 01:09:22 PM Subject: Insolvency of Arab Electric Industries</p>	<p>السادة: التاريخ: 28-08-2023 01:09:22 PM الموضوع: اعلان اشهار اعسار العربية للصناعات الكهربائية</p>
<p>With reference to the attachment sent by the insolvency agent, which includes the following: - Notification that His Excellency the judge of the Amman Court of First Instance / Economic Chamber decided in Case No. 168/2023 to declare the insolvency of the Arab Company for Electrical Industries, a public shareholding company, as follows: - It was decided in Case No. 168/2023 Announcing the insolvency of the Arab Company for Electrical Industries. The court decided to appoint the auditor, Adnan Muhammad Abdel-Mawla Al-Dardesi, as an insolvency agent, with the company retaining the management of its funds under the supervision of the insolvency agent. Note that the address of the insolvency agent is Amman - Wasfi Al-Tal Street, Building No. 79, second floor, Al-Hukama Office for Auditing Accounts, P.O. Box 1082, Amman, Postal Code 11953, Tel: 0777388298, Email: adnan@alhukama.com</p>	<p>بالإشارة الى المرفق المرسل من وكيل الاعسار والمتضمن بما يلي:- الاعلام بأن سعادة قاضي محكمة عمان الابتدائية / الغرفة الاقتصادية قد قرر بالقضية رقم 2023/168 إشهار إعسار الشركة العربية للصناعات الكهربائية مساهمة عامة محدودة وذلك كما يلي: - لقد تقرر بالقضية رقم 2023/168 إشهار إعسار الشركة العربية للصناعات الكهربائية وقد قررت المحكمة تعيين مدقق الحسابات عدنان محمد عبد المولى الدرديسي وكيل الاعسار مع احتفاظ الشركة بإدارة أموالها تحت إشراف وكيل الاعسار. علم بان عنوان وكيل الاعسار هو عمان - شارع وصفي التل بناية رقم 79 الطابق الثاني مكتب الحكماء لتدقيق الحسابات ص.ب 1082 عمان رمز بريدي 11953 هاتف 0777388298 بريد الكتروني adnan@alhukama.com</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dr. Laith Kamel Al Ajlouni.</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الدكتور ليث كامل العجلوني</p>